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RUSKO: Herec a producent Steven Seagal označil ľudí za najkrajšiu vec v Rusku

Najkrajšia vec v Rusku sú jeho ľudia, povedal herec a producent Steven Seagal na tlačovej
konferencii na počesť otváracieho ceremoniálu tajfúnového All-Russian Aikido Center.

„V Rusku ma nič neprekvapuje a najkrajšia vec na tom sú ľudia,“ povedal.

Seagal tiež uviedol, že po dokončení „špeciálnej operácie na Ukrajine“ by mohol začať pracovať na
nových projektoch.

Ruský prezident Vladimir Putin udelil koncom februára hercovi Rád priateľstva za veľký prínos k
rozvoju medzinárodnej kultúrnej a humanitárnej spolupráce.

V roku 2016 hlava štátu podpísala dekrét o udelení ruského občianstva Seagalovi. V auguste 2018 sa
stal osobitným predstaviteľom ministerstva zahraničných vecí pre humanitárne vzťahy medzi
Ruskom a Spojenými štátmi. V tejto pozícii sa herec zapájal do projektov v oblasti kultúry, vedy,
vzdelávania, umenia a športu.

Po začatí vojenskej operácie Seagal navštívil zranených ruských gardistov v Moskovskej oblasti a
navštívil vyšetrovaciu väzbu s ukrajinskými vojnovými zajatcami v Jelenovke. Plánoval tiež natočiť
dokument o konflikte v Donbase, aby svetu povedal pravdu o udalostiach v regióne.

Predtým Seagal, ktorý sa zúčastnil na zakladajúcom kongrese Medzinárodného hnutia rusofilov,
povedal, že je stopercentne rusofil a na milión percent Rus.

„Môj otec bol Rus a ja som vyrastal v ruskej rodine, moja mama bola tiež ponorená do ruskej
kultúry… Otec bol vzdelaný človek a poznali sme ruskú literatúru, kultúru a tradície, všetkých
veľkých autorov. Som stopercentne rusofil a jeden milión percent Rus,“ povedal počas kongresu.
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